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Basisvorme
Woorde wat nie in kleiner betekenisvolle dele verdeel kan word nie, word 
basisvorme of simplekse genoem.  Simpleks het geen voorvoegsel of 
agtervoegsel nie.  Dit kan wel meer as een lettergreep hê.  

enis dra.

Voorbeelde:
plek, min, spuit, stoel, lepel     

Woorde wat wel verder in betekenisvolle dele verdeel kan word, word 
komplekse
een of meer voorvoegsels en/of agtervoegsels.

Voorbeelde:
plekke, plekkies, minder, verminder, bespuit, stoeltjie, lepels

Die woord plek plekke en plekkies is 
kompleks.

Plekke kan verdeel in plek (basis) + ke (agtervoegsel wat meervoud aandui).

Plekkies kan verdeel word in plek (basis) + kie (wat verkleining aandui) + (wat s
meervoud aandui).

Basiswoorde en stamme van woorde:

taalgroepe - (basis) - (agtervoegsel/meervoud)taal groepe 
woorde - (basis) - (agtervoegsel / meervoud)woord e 
spelling - (basis) - (agtervoegsel)spel ling 
professor - (simpleks)professor 
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